
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 17. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 753
Vil ministeren redegøre for udviklingen i antallet af foranstaltningsdomme for
de sidste 10 år opdelt på kategorier? Vil ministeren endvidere redegøre for,
om det er i overensstemmelse med straffelovens intentioner, at stadig flere
foranstaltningsdomme gives for relativt mindre forseelser og ikke for grov, per-
sonfarlig kriminalitet samt oplyse, hvorfor vi ser denne udvikling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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